



Maryam AlMohri
Acting Chief Risk Officer

SICO Appoints Maryam AlMohri as Acting Chief Risk Officer

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank (licensed as a wholesale bank by the CBB), announced today the appointment of Maryam AlMohri as Acting Chief Risk Officer. This step underscores SICO's commitment to developing its human capital and appointing the best qualified talents in senior positions in order to achieve the bank's growth goals.

Maryam AlMohri brings a wealth of experience in risk management to her role as Acting Chief Risk Officer at SICO, specializing in asset management, treasury, brokerage and investment banking. Maryam's journey with SICO began in 2017, and her most recent position before this appointment was Vice President of Risk Management. Prior to joining SICO, she held the position of Assistant Manager in ALM Reporting and Capital Management at Gulf International Bank.

Maryam expressed her excitement in taking on the role of **Acting Chief Risk Officer at SICO**, stating, "I'm delighted to assume the role of Acting Chief Risk Officer at SICO during this exciting time of growth for SICO and the regional markets. Today's increasingly complex world of risks requires new strategies and solutions. My focus will be on further fostering a culture of risk management throughout the organization to support ongoing value creation and a more sustainable and successful business for our clients, investors, and employees."

Maryam holds the Chartered Financial Analyst (CFA) designation and a first-class Master of Science (MSc) in Investment Banking & Islamic Finance from the University of Reading, United Kingdom. She also earned a Bachelor of Arts (Honors) in Finance and Investment Management from Northumbria University, United Kingdom. Additionally, she is a qualified Chartered Islamic Finance Professional (CIFP).

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, market maker and investment bank, with over USD 5 bn in assets under management (AUM). Today SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and oversees three wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Financial Brokerage, a specialised regional custody house, SICO Fund Services Company (SFS), and a Saudi-based investment banking company, SICO Capital. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees across the Group.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



مريم المهري
الرئيس التنفيذي للمخاطر بالإنابة

سيكو تعين مريم المهري رئيساً تنفيذياً للمخاطر بالإنابة

أعلنت سيكو ش.م.ب(م)، البنك الإقليمي المتخصص في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية (المرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي)، اليوم عن تعيين مريم المهري في منصب رئيس تنفيذي للمخاطر بالإنابة. وتأتي هذه الخطوة لتؤكد التزام سيكو بتنمية مواردها البشرية وتعيين أفضل الكوادر المؤهلة في المناصب العليا في البنك، بما يلبي متطلبات العمل وتطلعات البنك المستقبلية.

تملك مريم خبرة في إدارة المخاطر وبالأخص التي تتعلق بأعمال البنك الأساسية كإدارة الأصول وأنشطة الخزينة والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية. وقد انضمت إلى سيكو عام 2017 حيث شغلت منصب نائب رئيس قسم إدارة المخاطر. وقبل انضمامها إلى سيكو، عملت مريم مديراً مساعداً في قسم الأصول والالتزامات في بنك الخليج الدولي.

وقد عبرت مريم عن سعادتها بتولي هذا المنصب قائلة: " أثنى الثقة العالية التي أولاها لي الرئيس التنفيذي ومجلس الإدارة. وأتطلع إلى التعاون مع فريق العمل لتطوير وتعزيز وحدة المخاطر في سيكو، بما يساعد على التغلب على التحديات المتزايدة التي يواجهها القطاع المصرفي في الوقت الحالي. وسنعمل جاهدين على نشر ثقافة إدارة المخاطر في كافة مجالات العمل للتكيف مع التغيرات والمخاطر المستقبلية بما يضمن تحقيق نجاح مستدام، ومزدهر لعملائنا ومستثمريننا وموظفينا."

مريم حاصلة على شهادة محلل مالي معتمد (CFA)، وماجستير من الفئة الأولى في الخدمات المصرفية الاستثمارية والتمويل الإسلامي من جامعة ريدينج في المملكة المتحدة، إضافة إلى بكالوريوس في التمويل وإدارة الاستثمار من جامعة نورثمبريا في المملكة المتحدة. كما أنها حاصلة على شهادة ممارس معتمد في التمويل الإسلامي (CIFP).

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول، والوساطة، والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى أكثر من 5 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو للوساطة المالية، وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، وسيكو السعودية المالية المزودة لخدمات إدارة الأصول والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنك إقليمي موثوق به يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثابتة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها في العام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلًا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 100 موظف متميز.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس
مدير العلاقات العامة، سيكو
هاتف مباشر: (+973) 1751 5017
البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com